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Městský obvod – statutární město Pardubice  
Městský obvod Pardubice V 
 

 
 

Usnesení a zápis  

 
ze 7. řádného jednání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice V, 

 

které se konalo dne 6. září 2023 v salonku DK Dukla  

 

 

Přítomni: Bc. Petr Dufek, Bc. Petra Prusáková, Jiří Rejda, DiS., Ing. Milan Randák, Ing. 

Pavel Bergman, Ing. Jakub Kutílek, Karolina Štefková, Ing. Filip Vařecha, Mgr. Miloš 

Adamů, MBA., Bc. Jan Nadrchal, Ing. Petr Netolický, JUDr. Bc. Jakub Jeřábek. 

 

Omluven: Ing. Lic. Jaroslav Kňava, Jiří Havrda, Evžen Erban. 

 

  

Program: 

I.   Zahájení jednání 

II.        Schválení materiálů k projednání a stanovení jejich pořadí – viz dále  

III.      Projednání předložených materiálů  

IV.     Závěr 

 

I. 

Zahájení jednání 

 

Jednání zahájil starosta MO Pardubice V Jiří Rejda, DiS., přivítal zastupitele, zapisovatelem 

jednání jmenoval Petru Műllerovou, návrhovou komisi ve složení Ing. Jakub Kutílek, Bc. Petr 

Dufek a Ing. Petr Netolický, ověřovatele Karolinu Štefkovou a Ing. Milana Randáka.  

Před vlastním projednávání předložených bodů bylo dáno slovo zástupcům veřejnosti 

k vystoupení se svými podněty. 

Olga Kudrnová – poukazuje na nedostatky v údržbě zeleně na území obvodu, srovnává náš 

obvod s jinými obvody – Polabiny, Dubina, popisuje konkrétní případy v Češkově ulici, B. 

Němcové, navrhuje, že pozemek u komunitní zahrady by si v rámci pomoci a ve spolupráci 

s Nadací VIA vzala do péče, pan starosta reaguje na některé body vystoupení paní Kudrnové, 

dále se do diskuse zapojují paní Bařinová a Švejcarová – nelíbí se jim komunikace ve věci 

zeleně ze strany obvodu. Do diskuse se zapojují další zastupitelé, Ing. Jakub Kutílek se 

v následujícím roce zaměří na zeleň, Ing. Filip Vařecha se vyjadřuje k odpovědi Mgr. Radky 

Plívové, dle jeho názoru je neprofesionální, navrhuje restart vztahů mezí paní Kudrnovou a 

obvodem. Ing. Jakub Jeřábek navrhuje svolat jednání zastupitelů na téma zeleň buď ve 4 Q 

2023 nebo 1 Q 2024.  

Paní Bařinová žádá o prověření firmy Hurt, která provádí péči o zeleň, na jak dlouho se 

zadávají zakázky. Bc. Monika Klátilová – vedoucí OIS ÚMO Pardubice V odpovídá, že 

zakázky dostává více firem, nejenom firma Hurt, soutěží se na rok, max na dva roky, podle 

konkrétní zakázky. Přihlásit se může kterákoliv firma. Ing. Filip Vařecha se domnívá, že 

dochází k dělení zakázek. 

Ing. Petr Netolický se vyjadřuje k jednomu z bodů podání paní Kudrnové – konkrétně na 

konci ulice K Dolíčku – odpovídá Bc. Monika Klátilová, pozemek není uveden v pasportu 
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zeleně, proto se o něj nemůžeme řádně starat, přesto jej cca dvakrát ročně dle potřeby 

posekáme a vyčistíme.       

Po cca dvou hodinách diskuse a zapojení všech zastupitelů pan starosta poděkoval přítomným 

občankám za podněty s tím, že doufá v nastavení normálních vztahů. 

 

Poté jednání zastupitelstva pokračovalo schvalováním programu jednání. Před schválením 

programu vystoupili někteří předkladatelé některých zpráv s tím, že stahují tyto zprávy: 

Ing. Filip Vařecha, zprávy č.:  

2. Kontrola plnění usnesení vzešlých z jednání RMO Pardubice V 

3.  Zpráva Kontrolního výboru ZMO Pardubice V o plnění přijatých usnesení ZMO 

Pardubice V 

4. Kontrola zákonnosti průběhu realizovaných zadávacích řízení veřejných 

zakázek/výběrových řízení včetně kontroly dodržení pravidel stanovených ve směrnici 

upravující jejich zadávání od poslední kontroly na toto téma - 1. část 

5.  Kontrola vyjádření ke stížnostem, peticím a připomínkám občanů na chod ÚMO 

Pardubice V za období 4 Q 2022 – 3 Q 2023 

Jiří Rejda, DiS., zprávu č.: 

7. Schválení finální podoby PD investičních akcí 

Ing. Jakub Kutílek, zprávu č.: 

13.  Program rozvoje městského obvodu Pardubice V 

Poté byl schválen tento program projednání materiálů a jejich pořadí:  

 

II. 

Schválení materiálů k projednání a stanovení jejich pořadí 

1. Zpráva o činnosti starosty MO Pardubice V od posledního jednání ZMO Pardubice V 

2. Rozhodnutí o pohledávce za firmou M-STAV CZ s.r.o. 

3. Zrušení usnesení č. 101/2021 Z ze dne 10. 3. 2021 

4. Rozbor hospodaření MO Pardubice V k 31. 7. 2023 

5. Informace o schválení účetní závěrky za r. 2022 sestavené k 31. 12. 2022 

6. Návrh 4. změny rozpočtu MO Pardubice V na rok 2023 

7. Výběrové řízení na akci „Relaxační zóna Stará plovárna 

8. Revokace části usnesení a schválení zpracování PD, investičních akcí a investičních 

záměrů 

9. Schválení finální podoby PD investičních akcí 

10. Diskuse, závěr   

Odpověď úřadu na e-mail paní Kudrnové 

Představení KALYNA - Komunitní uprchlické centrum, z. s. -  Petra Srdínková, ředitelka 

 

Program jednání byl schválen. 

Pro 12, zdržel se 0, proti 0. 

 

III. 

Projednání předložených materiálů 

 

1. 

Zpráva o činnosti starosty MO Pardubice V od posledního jednání ZMO Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse:  

Ing. Filip Vařecha se ptá na dopravní hřiště a kontrolu finančních prostředků, které obvod 

městské policii (správce hřiště) poskytuje – pan starosta a Ing. Marcela Kotyková (vedoucí 

ekonomického odboru) odpovídají.  
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Ing. Jakub Kutílek se dotazuje na objekt Bobr, odpovídá pan starosta, přípojky po demolici 

zůstanou zachovány. Bc. Jan Nadrchal doplňuje informaci, že daemolice Bobra bude stát cca 

12 mil. Kč.  

Bc. Jan Nadrchal upozorňuje na skutečnost, že dopravní hřiště není nijak zastíněno, navrhuje  

doplnit výsadbu stromů.  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení:  

(usnesení č. 53/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V bere na vědomí zprávu o činnosti starosty od 

posledního jednání zastupitelstva dne 28. 6. 2023. 

Pro 12, proti 0, zdržel se 0 

 

2. 

Rozhodnutí o pohledávce za firmou M-STAV CZ s.r.o. 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse:  

Pan Horáček – majitel společnosti M-STAV CZ s.r.o. žádá s ohledem na cenu zakázky o 

přihlédnutí k výši smluvní pokuty 

Bc. Jan Nadrchal se dotazuje na důvody průtahů, když pan Horáček podepsal dobrovolně 

smlouvu vč. smluvní pokuty. Pan Horáček se obhajuje tím, že na stavbě měl stavbyvedoucího, 

který ho neinformoval o problémech s prodlením a nedodržením termínu zhotovení zakázky. 

Ing. Milan Randák žádá o stažení tohoto bodu z jednání.  

Bc. Jan Nadrchal poukazuje na obdobné problémy firmy na jiných obvodech. 

Ing. Petr Netolický by nesnižoval smluvní sankci.  

Jan Brožek (OIS) doplňuje informace, firma několikrát garantovala dodržení termínu.  

Ing. Pavel Bergman odkazuje na smluvní vztah, firma věděla, co může hrozit. 

JUDr. BC. Jakub Jeřábek vysvětluje případný postup soudního sporu.  

Pan starosta navrhuje po ukončení diskuse hlasování o návrhu firmy M-STAV o poloviční 

částce smluvní pokuty, tzn.  362.500,- Kč.  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení. 

 

(usnesení č. 54/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje snížení pohledávky – smluvní 

pokuty za firmou M-STAV CZ s.r.o., Husova 1805, Pardubice, IČ: 27557235 z částky 

725.000,- Kč na 362.500 ,- Kč. 

Pro 0, proti 7, zdržel se 4 (Ing. Filip Vařecha, Jiří Rejda, DiS., Ing. Jakub Kutílek, Petra 

Prusáková)  

Nehlasoval Ing. Milan Randák – v danou chvíli nepřítomen.  

 

3. 

Zrušení usnesení č. 101/2021 Z ze dne 10. 3. 2021 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse:  

Ing. Filip Vařecha žádá o ponechání stávajícího usnesení v platnosti do doby, než se 

zastupitelé shodnou na jeho nové podobě. Pan starosta proto navrhuje termín 20. 9. 2023 od 

17 hodin. Většina přítomných souhlasí a zúčastní se.  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 55/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V ruší usnesení č. 101/2021 Z ze dne 10. 3. 2021. 
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Pro 5 (Jiří Rejda, DiS., Ing. Milan Randák, Bc. Petr Dufek, Petra Prusáková, Mgr. Miloš 

Adamů, MBA., proti 5, zdržel se 2 (Ing. Pavel Bergman, Bc. Jan Nadrchal),  

 

4. 

Rozbor hospodaření MO Pardubice V k 31. 7. 2023 

Karolina Štefková, členka finančního výboru uvádí zprávu, 

diskuse: Ing. Jakub Kutílek se dotazuje na divadelní představení, Ing. Milan Randák 

odpovídá, že první se bude konat 12. 10. 2023 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 56/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje rozbor hospodaření MO Pardubice V 

k 31. 7. 2023 uvedený v tabulkové části zprávy a bere na vědomí komentář k tomuto rozboru. 

Pro 11, proti 0, zdržel se 0 (Bc. Petr Dufek na hlasování nepřítomen) 

 

5. 

Informace o schválení účetní závěrky za r. 2022 sestavené k 31. 12. 2022 

Karolina Štefková, členka finančního výboru uvádí zprávu, bez diskuse. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení. 

(usnesení č. 57/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V bere na vědomí, že Zastupitelstvo města 

Pardubic schválilo na svém jednání dne 19. 6. 2023 účetní závěrku statutárního města 

Pardubic včetně městských obvodů za rok 2022 sestavenou k 31. 12. 2022. 

Pro 11, proti 0, zdržel se 0 (Bc. Petr Dufek na hlasování nepřítomen) 

 

6. 

Návrh 4. změny rozpočtu MO Pardubice V na rok 2023 

 Karolina Štefková, členka finančního výboru uvádí zprávu, bez diskuse.  
 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 58/2023 Z) 

1. Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V: 

2. Bere na vědomí komentář k 4. změně rozpočtu na r. 2023 a k jednotlivým rozpočtovým 

opatřením navrženým v rámci 4. změny rozpočtu, doplňující informace a informativní 

tabulky uvedené v důvodové zprávě k 4. změně rozpočtu. 

3. Schvaluje rozpočtová opatření navržená v rámci 4. změny rozpočtu na r. 2023 uvedená 

v bodech č. 1-16 důvodové zprávy ke 4. změně rozpočtu. 

4. Schvaluje úpravu plánu společenských akcí MO Pardubice V na r. 2023 spočívající: 

a. v prodloužení termínu akce Setkání se seniory do prosince 2023, 

b. ve zvýšení stávající částky určené na akci Setkání se seniory o 10 tis. Kč (upravený plán 

je uveden v závěru důvodové zprávy). 

Pro 12, proti 0, zdržel se 0. 

 

7. 

Výběrové řízení na akci „Relaxační zóna Stará plovárna 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse: 

Ing. Jakub Kutílek se dotazuje, jak rozhodla o výsledku řízení rada, pan starosta odpovídá, že 

rada schválila toto výběrové řízení a že dle jeho názoru nedošlo k pochybení ani k porušení 

usnesení č. 101/2021 Z.  
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Ing. Filip Vařecha cituje paragraf 36 ze zadávacího řízení, kde se dle jeho názoru jedná o 

porušení. Dále se dotazuje pana starosty, zda byla předem známa PD, dle jeho názoru ano. 

Průběh výběrového řízení se mu zdá nestandartní, připadá mu, že celé výběrové řízení bylo 

postaveno na konkrétní firmu. Dále se dotazuje pana Jana Brožka, zda byl proveden průzkum 

trhu, osloveny jiné firmy apod. Ing. Filip Vařecha bude podávat podnět Úřadu na ochranu 

hospodářské soutěže.  

JUDr. Bc. Jakub Jeřábek se dotazuje, zda byla zadána poptávka na projektovou dokumentaci, 

pan starosta vysvětluje.  

Bc. Petr Dufek odpovídá na dotaz Ing. Filipa Vařechy, že byla oslovena místní firma Kulant, 

nabídku ale nepodala. 

Ing. Petr Netolický si myslí, že akce za 8 mil. Kč se musí považovat za významnou, z jakého 

důvodu nebylo naplněno usn.101/2021 Z – pan starosta odpovídá, že nebyla finální podoba 

projektu, takže nebylo co předkládat.  

Ing. Filip Vařecha sděluje, že má problém s podobou hřiště, prostor mohl být udělán 

smysluplněji.   

Pan starosta uvádí, že neměl v daném čase finální podobu projektu.  

Karolina Štefková uvádí, že na finančním výboru byla schválena částka na realizaci 

Ing. Jakub Kutílek žádá zvážení možnosti nepodepsání smlouvy.  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 59/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V bere na vědomí zprávu o průběhu a výsledku 

zadávacího řízení ve věci nadlimitní veřejné zakázky „Relaxační zóna Stará plovárna“. 

Pro 7, proti 1 (Ing. Filip Vařecha), zdržel se 4 (Bc. Petr Dufek, Ing. Petr Netolický, Ing. Jakub 

Kutílek, JUDr. Bc. Jakub Jeřábek) 

 

8. 

Revokace části usnesení a schválení zpracování PD,  

investičních akcí a investičních záměrů 

Pan starosta uvádí zprávu, bez diskuse.  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

 

(usnesení č. 60/2023 Z) 

1. Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V ruší záměr poptání projekčních prací na 

investiční akci oprava povrchu chodníků ul. Wolkerova od ul. Lexova až po lesopark – 

včetně nezrekonstruovaných vnitrobloků, přijatých v usnesení č. 36/2023 Z dne 26. 4. 

2023. 

2. Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje záměr poptání projekčních prací 

na investiční akce oprava povrchu chodníků ul. Wolkerova od ul. Lexova až po lesopark. 

Pro 9, proti 2 (Ing. Jakub Kutílek, Ing. Filip Vařecha), zdržel se 1 (Ing. Petr Netolický). 

 

9. 

Schválení finální podoby PD investičních akcí 

Pan starosta uvádí zprávu, vysvětluje úpravu usnesení proti předloženému materiálu, bez 

diskuse.  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

 

(usnesení č. 61/2023 Z) 
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Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje finální podobu projektu Zpevnění 

komunikace Lesopark. 

Pro 12, proti 0, zdržel se 0 

 

10. 

Diskuse, závěr 

Představení KALYNA – komunitní centrum, paní Srdínková, ředitelka Komunitního centra 

vysvětluje, že hlavním cílem je zapojení občanů z Ukrajiny, zajišťují pomoc s hledáním škol, 

práce, předávají kontakty, volnočasové aktivity. Financování je z nadací, spolu s kavárnou. 

Paní Srdínková prosí o formu propagace, ale i finanční pomoc. 

Ing. Petr Netolický se vyjadřuje k opravě chodníků v Raisově ulici, mělo by se pohlídat, aby 

byly opraveny i obrubníky již při schvalování PD. 

Bc. Petr Dufek upozorňuje na parkování obytných přívěsů a nákladních vozidel v ulici 

Demokratické mládeže. 

 

Pan starosta poděkoval zastupitelům za účast na jednání, které skončilo ve 20.30 hod. 

 

 

Pardubice 6. 9. 2023 

 

 

Ověřitelé:            

 

 

...........................................                    ........................................   

Karolina Štefková      Ing. Milan Randák  

         

 

 

….……………………… 

Jiří Rejda, DiS.            

starosta MO Pardubice V                                                    


